
 

 
 
INFORME RELATIU AL DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ REALITZADA PER 
LA TAULA D’ITINERARIS ESPORTIUS I ALS CONTINGUTS I TEMES TRACTATS 
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INTRODUCCIÓ 
 
Atenent al mandat del Plenari del Consell Sectorial de l’Esport s’ha dut a terme una reunió de la 
Taula Itineraris Esportius el dia  14 de febrer a la Sala de Plens de 19:00 a 20:30 hores. 
 
L’assistència a la taula ha estat d’ 11 participants. 
 

 
 
CONTINGUTS DESENVOLUPATS 
 
Es va decidir tornar a centrar el debat en l’esport femení i va tornar a girar, sobretot en 
l’abandonament a l’inici de l’educació secundària i en buscar maneres d’atreure a més noies a 
l’activitat física. 
Es van tornar a repassar algunes de les dades d’OMET i Eurofitness que es penjaran a la web del 
consell. 
Es van escoltar models d’entitats que no havien assistit a la darrera sessió, com el cas del júnior i 
la seva línia d’hoquei herba femení, el Santcu de futbol amb els 4 equips femenins i la UESC, que 
va parlar de la problemàtica de mantenir la motivació entre les júniors. 
A partir d’aquí es reflexiona si el percentatge (no el número) d’abandonament de pràctica és igual 
o diferent en nois o noies.  
Es diferencia també entre el que és l’esport escolar que després passa a les entitats (que es 
manté) de l’esport escolar que no té el suport d’una entitat ni una continuïtat, que és el més 
practicat per les nenes de primària. El fet de no tenir aquesta continuïtat fa que es perdin 
possibles practicants. És a dir, que baixa la pràctica esportiva femenina però també la oferta. 
Es comenten altres idees com ara que el fet que algunes nenes no es sentin atretes per segons 
quines activitats no ens ha de preocupar sempre i quan facin activitat física. Que en l’esport 
d’entitats cal prioritzar la oferta a secundària en una entitat per evitar una dispersió que faci baixar 
la participació. 
Davant d’aquesta situació es parla de com es poden concretar les dues actuacions que es van 
esbossar en l’anterior reunió: 

• Conscienciació a pares (àrea es compromet a estudiar com pot articular maneres d’actuar 
en aquest sentit amb els recursos actuals). 

• Augmentar la oferta (eurofitness, omet, centres secundària, centres privats, entitats 
esportives) i la informació  d’aquest tipus d’activitats. 

 
S’acorda que de cara a la següent reunió es parlarà d’esport i valors per treballar-los des d’un 
punt de vista reals i no només de cara a la galeria. 
 


